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Binnen de vaccinatiestrategie zijn er verschillende groepen zorgmedewerkers die al in aanmerking komen voor

vaccinatie, zoals zorgmedewerkers binnen de GGZ, huisartsen en mensen in de acute zorg. Binnen defensie werken

deze mensen ook, dus dat is de reden dat zij vaccin krijgen. Overigens gaat het deels ook gewoon naar 60+-ers, en

niet alleen naar zorgmedewerkers. Ook zij zijn binnen de strategie al aan de beurt bij de huisarts.
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Subject: vraag vanuit ziekenhuis

Fijn dat de flacons naar defensie kunnen. Nu krijg ik van het Tjongershans ziekenhuis (daar vandaan gaan 14

flacons naar defensie) de vraag wat de reden is dat defensie voor zorgmedewerkers gaat. Er is onrust ontstaan bij
de zorgmedewerkers. Ze vraagt om een korte uitleg, zodat de zorgmedewerkers wat geruster zijn.
Wat ik tegen haar heb gezegd: Dit beslist VWS en dat beslissen ze niet zomaar. Ze houden rekening met allerlei

risico groepen.

Kunnen jullie hier meer uitleg over geven. Of zijn mijn twee zinnen voldoende?

Met vriendelijke groet,

BEEN
IXE

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Programma Covid-19 vaccinatie
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